
 

 

PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY BUDŻETU OBYWATELSKIEGO NR 1/2022 

z dnia 24 stycznia 2022 roku 
 
Posiedzenie w formie on-line obyło się za pośrednictwem aplikacji Microsoft Teams, godz. 
rozpoczęcia - 16.30.  
 
W posiedzeniu udział wzięli:  

• Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego w składzie przewidzianym w §1 Zarządzenia  
nr 3070/2021 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 29.10.2021 roku,  

• Pan Łukasz Wantuch – Radny Miasta Krakowa. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kulig, który przywitał zebraną Radę po 
czym oddał głos Panu Mateuszowi Płoskonce – Sekretarzowi Rady. Pan Mateusz Płoskonka 
przedstawił proponowany porządek obrad: 
 

1. wybór Współprzewodniczących Rady, 
2. omówienie i przyjęcie harmonogramu procesu IX edycji budżetu obywatelskiego, 
3. przedstawienie media planu tegorocznej edycji budżetu obywatelskiego, 
4. na wniosek Radnego Miasta Krakowa Pana Łukasza Wantucha – zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Miasta Krakowa wg druku 1689. 
Rada przyjęła plan posiedzenia. 

 
Ad.1. W głosowaniu na Współprzewodniczących Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa 
wybrani zostali; 

• Pan Zbigniew Czarnota,  
• Pani Małgorzata Bochenek,  
• Pan Jan Stanisław Pietras. 

 
Ad.2. Sekretarz Rady Pan Mateusz Płoskonka przedstawił harmonogram tegorocznej edycji budżetu 
obywatelskiego Miasta Krakowa. W trakcie dyskusji Pan Zbigniew Czarnota wspomniał o swoich 
uwagach, które stanowią załącznik nr 2 do Protokołu. Dyskusja skupiła się szczególnie na pkt. 11,  
„ na czym polega weryfikacja systemu głosowania i głosów?”. W dalszej części dyskusji Przewodniczący 
Rady Pan Andrzej Kulig powiedział, że kampania informacyjna powinna kłaść nacisk i zawierać 
podstawowe informacje nt. budżetu obywatelskiego.  
 
Głosowanie nad koniecznością zmiany Regulaminu  

Głosowało 12 osób  ZA  3  PRZECIW  9  WSTRZYMAŁO SIĘ  0 
Rada nie przyjęła Rekomendacji w sprawie konieczności wprowadzenia zmian w regulaminie BO 
w roku 2022.  
 
Rada powołała zespół roboczy w składzie: Pan Zbigniew Czarnota, Pani Urszula Rutka, Pani Renata 
Kucharska, którego zadaniem będzie przygotowanie propozycji zmian w terminie do końca marca br.  
 
Pani Urszula Rutka zaproponowała przedłużenie terminu składania projektów w tegorocznej edycji 
do 25 kwietnia, Rada poparła wniosek.  
 
Pani Renata Kucharska wnioskuje o przesunięcie rozpatrywania protestów na pierwsze dni września. 
Zespół ds. budżetu sprawdzi i dostosuje do harmonogramu działań termin tegorocznego 
rozpatrywania projektów.  
 
Ad.3. pkt. 3. porządku posiedzenia przesunięty na kolejne posiedzenie.  
 
Ad.4. Rada wysłuchała Pana Łukasza Wantucha jednak nie podjęto dalszej dyskusji czy rekomendacji. 
 



 

 

Wolne wnioski: 
 

• Rozesłać do wiadomości adresy e-mailowe między wszystkimi członkami Rady celem 
ułatwienia korespondencji między Członkami. 

• Na kolejnym posiedzenie Rady spotkać się z przedstawicielami MJO/KO UMK  realizującymi 
zwycięskie zadania – monitoring realizacji.  

• Posiedzenia w formie on-line pozostaną zamknięte, co uporządkuje dyskusje i ograniczy 
liczbę głosów z zewnątrz. W posiedzeniach zdalnych będą mogły brać udział tylko zaproszeni 
goście. Posiedzenie stacjonarne pozostaną otwarte dla wszystkich mieszkańców.  

 
 
Posiedzenie zakończyło się o godzinie 18.30. 
Protokołował: Sebastian Kowalski – Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK. 
Protokół zaakceptował: Andrzej Kulig Przewodniczący Rady Budżetu Obywatelskiego Miasta Krakowa 

 


